



Protokoll styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 27 januari klockan 15.00

Plats: Styret, Lindholmen.

Närvarande:

Ordförande: Veronika Aspvall (VA)

Vice Ordförande: Petra Forsmark (PF)

Utbildningsansvarig: Elin Stenvall (ES)

Arbetsmarknadssansvarig: Martin Törnesson (MT)

Informationsansvarig: Louise Rubensson (LR)

Föredragande

§1. Mötets öppnande

VA förklarar mötet öppnat klockan 15.03.

VA

§2. Val av mötessekreterare och justerare

Beslut: Mötet väljer LR till mötessekreterare och ES till justerare.

VA

§3. Eventuella adjungeringar

Beslut: Inga adjungeringar.

VA

§4. Godkännande av dagordning

Beslut: Mötet väljer att godkänna dagordningen

VA

§5. Godkännande av föregående protokoll

Beslut: Mötet väljer att godkänna föregående protokoll (14-12-09 och 14-12-16) och lägga dem till handlingarna.

VA

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande

KU-möte med tema läsårsindelningen, policys och kontinuitet och överlämning.

PA-möte där de tog till sig åsikten om att studenter vill ha flera studiebesök. De förstod att det är vettigt att SnH representeras på programrådsmöten.

VA

b. Vice ordförande

SU-möte där Erik Eliasson – säkerhetssamordnare besökte, han kommer gärna och informerar på t.ex. teambuilding. Diskuterade kring läsårsindelningen, Chalmers kommer skicka ut en specificerad enkät angående läsårsindelningen och hur det har påverkat studierna och välmående. Högskolan ska undersöka resultatet för läsperiod 2 och 3 samt omtentaperioden.

PF

Torsdag 29/2 är det städdag på FT med start från klockan 15.00, VA, PF och MT hjälper till. PF ska köpa in städmaterial innan dess och ska kolla med HO så det är okej.

Kommittéerna vill att vi ska arbeta vidare med skadegörelsen på FT.



Mötesordförande (Veronika Aspvall)



Sekreterare (Louise Rubensson)



Justeringsperson (Elin Stenvall)



CHALMERS STUDENTKÅR

H-Sektionen

PROTOKOLL
2015-01-27
Informations-
ansvarig

ES

c. Utbildningsansvarig

SnH-möte där de har diskuterat sökningen.

UU-möte där processansvarig från Högskolan informerade om att hen kommer arbeta med att förbättra kursutvärderingar. Ett nytt system för kurshemsidor ska lanseras den 9 februari. Kårledningen kommer arbeta hårt i att utvärdera den nya läsårsindelningen.

d. Arbetsmarknadsansvarig

MT

Harm imorgon! Ska bli roligt och är stolt över hela gruppen.

Ska sammanställa alla utgifter.

Haft lunchföreläsningar i veckan, unionen och svensk kärnkraft. Negativt är att deltagarna försvinner när baguetterna tar slut.

De senaste veckorna har MT sammanställt det han gjort under hösten. Snart kommer han starta planeringsarbetet inför våren.

e. Informationsansvarig

LR

Ska tillsammans med VA om två veckor på möte med representanter från högskolan där alkoholkulturen på H-sektionen och Lindholmen ska diskuteras. Därför kommer LR att hålla en alkoholworkshop för ordförande och ölchefer i några av kommittéerna så att VA och LR har mer information till mötet.

Beslutsfrågor

§7. Val av Lindholmen-festivalens ordförande och vice ordförande

VA

Val av ordförande och vice ordförande för gruppen som ska försöka arrangera festival/fest på Lindholmen.

H-styrelsen beslutar att välja Linus Lagergren och Markus Holmstedt till ordförande respektive vice ordförande i gruppen.

§8. Styrelsens poster

VA

Då man som vice ordförande idag har en arbetsbelastning som är för hög i och med dels de ansvarsuppgifter som vice ordförande har och dels de ansvarsuppgifter som man har som SAMO. De flesta andra sektionerna har en enskild SAMO-post och de har en representant från arbetsmarknadsgruppen i styrelsen. Med grund i detta och de diskussioner som styret haft kom förslaget att göra om styrelsens poster. Näringslivsansvarig ska då endast vara med i Harm och den posten i styrelsen blir därmed SAMO (Studerande Ombudsman).

H-styrelsen beslutar att VA och PF tar fram reglementes-ändringar för SAMO-posten och VA och MT tar fram reglementes-ändringar för HArm. Slutligen ska det tas fram en proposition till sektionsmöte 3, i vilket styret föreslår att istället för posten näringslivsansvarig skapa en post som ska vara SAMO.

Diskussionsfrågor

§9. Valberedningen

VA

Vi kommer tipsa dem om att arrangera en informationskväll, en matlagningskväll och en övernattningshelgen är 18-19 april. Styrelsen ska skicka in datum till LR som sammanställer och ger vidare till valberedningen.

VA
Mötesordförande (Veronika Aspvall)

LR
Sekreterare (Louise Rubensson)

ES



CHALMERS STUDENTKÅR

H-Sektionen

PROTOKOLL
2015-01-27
Informations-
ansvarig

Diskussions förs angående vad vi efterfrågar i dem som söker, se bifogat dokument.

Formalia

§10. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§11. Nästa möte (2015-02-10)

Nästa möte kommer att hållas 2015-02-10.

§12. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet.

§13. Mötets avslutande

Mötet avslutas 16.51

VA

VA

Mötesordförande (Veronika Aspvall)

ES

Justeringsperson (Elin Stenvall)

Louise Rubensson

Sekreterare (Louise Rubensson)